
Brocēnu vidusskolas Vecāku padomes sapulces 

Protokols 2022./23. Nr. 2 

 

 

13.10.2022. 

SĒDE SĀKAS: plkst. 18.00 

 

PIEDALĪJĀS: Kristīne Priede 7b,3b, Daiga Venediktova 5a, Ketija Gusakova 6b, Diāna 

Rozentāle 9b, Madara Kravinska 8c, Mārīte Rubašenko 5a, Kristīna Maslovska 6a, Gita Kudiņa 

4b, Mārtiņš Zemītis 2a, Inta Uzule-Rancāne 8b, Liesma Vicinska 12a, Iveta Vanaga 5b,Maija 

Žulpa 7a, Dita Dubulta, 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

 

1. Vecāku padomes priekšsēdētāja ievēlēšana. 

2. Skolas padomes ievēlēšana. 

3. Skolas skapīši. 

4.Sports. 

5. Dūmu detektori. 

6. Kafijas automāts. 

 

1.§ 

Par Skolas padomes priekšsēdētāju tiek izvirzīta vecāku padomes locekle Gita Kudiņa. 

BALSOJUMS: 

Par: 14 Pret: 0  Atturas: 0 

NOLEMTS:Par Skolas padomes priekšsēdētāju 2022./23. mācību gadā iecelt vecāku padomes  

locekli Gitu Kudiņu. 

 

2.§ 

 

Skolas padomē jau darbojas 5 vecāki no vecāku padomes vidus: Māris Breidaks, Solveiga 

Dzene, Kristīna Maslovska, Mārtiņš Zemītis un Gita Kudiņa. Šie vecāki skolas padomē 

turpinās darboties arī šajā mācību gadā. 



Nepieciešams izvēlēties vēl 2 Skolas padomes locekļus. Izvirzītas kandidatūras: Diāna 

Rozentāle un Inta Uzule-Rancāne. 

BALSOJUMS: 

Par: 14 Pret: 0  Atturas: 0 

NOLEMTS: Par Skolas padomes locekļiem 2022./23.tiek ieceltas Diāna Rozentāle un Inta 

Uzule-Rancāne 

 

3§ 

Ir iegādāti 48 skapīši skolēnu lietošanai. Primāri tiek 5. un 10. klasei. Skapīšu lietotājiem būs 

jāparaksta pieņemšanas-nodošana akts. 

Pārējie skapīši, kas tiks iegādāti, vecākiem tiks piedāvāts tos nopirkt un pēc skolēna mācību 

beigšanas, nodod mantojumā skolai. 

 

4.§ 

Tiek uzdots jautājums, vai uz sporta sacensībām būtu lietderīgāk, ja brauc sporta skolotājs. 

Atbilde tiks noskaidrota. 

Tika diskutēts par skolēniem, kas atrodas spora stundā ar atbrīvošanas no sporta ( ārsta vai 

vecāka) zīmēm, ignorē skolotāja ierosinājumu izkustēties pa maršrutu pēc dotās aplikācijas. 

 

5.§ 

D.Dubulta informē, ka dūmu detektori daļēji ir salikti, bet būs visā skolā. 

 

 

6.§ 

D.Dubulta informē, ka kafijas automātu nepārliks citā vietā, skolēniem virtuvē tas ir parocīgs 

un piemērots. 

 

CITI JAUTĀJUMI: 

Aktuāla tēma par zēnu mājturības telpu remontu. 

1. un 2. stāvā logiem tiks liktas jaunas žalūzijas, jo esošās neaiztur sauli. 

Tika nolemts rakstīt iesniegumu pašvaldībai par sabiedriskā autobusa ērtāku un drošāku 

pieejamību. 

 



Sēdes noslēgumā vecāku padomei Ditas Dubultas pavadībā tika izrādītas skolas un internāta 

telpas. 

 

SĒDE BEIDZAS: plkst. 20.00 

 

Vecāku padomes vadītāja:                                                                  Gita Kudiņa 

 

Protokolēja:                                                                                         Iveta Vanaga 


